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Proces-verbal 
încheiat în ședința Comisiei de transport şi mobilitate urbană 

din data de 29 august 2023, ora 13 
 

 

Ședința s-a desfășurat prin mijloace electronice, prin intermediul 
platformei online de videoconferință WebEx. 

 
Convocarea ședinței comisiei a fost făcută la solicitarea din data de 

25.08.2023 a domnului preşedinte Florin Melciu. 

 

 

1. MELCIU FLORIN – PREȘEDINTE – prezent 

2. RĂU GABRIEL – SECRETAR – prezent 

3. HAZARIAN CONSTANTIN - absent 

4. NICOLAIE GEORGE – prezent 

5. CICEALĂ ANA-MARIA – prezent 

6. COVACI FLORIN – prezent 

7. MILEA DAN – prezent 

8. MILITARU MARIAN - CĂTĂLIN – prezent 

9. ŞUHAN VALERIU - NICOLAE – prezent 

10. STOICA IOANA – prezent 

11. CALENŢARU NASI – prezent 

12. PAVEL MARIUS - ADRIAN – prezent 

13. SĂNDULESCU NINA - absent 

 

 

Ordinea de zi a comisiei: 
24. Proiectul de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate și a 

indicatorilor tehnico – economici, pentru obiectivul de investiții „Stații de 

reîncărcare pentru vehicule electrice în Municipiul București”. 
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 Domnul preşedinte Melciu Florin 

 Bună ziua. 

Dacă avem cvorum, vă rugăm să începem ședința sau dacă mai 

sunt colegi de-ai noștri, consilieri generali care au răspuns, să-i așteptăm. 

Mulțumesc.  

 

Asistent comisie 

Sunt 11 din cei din 13 consilieri prezenți. Este cvorum. 

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos. 

Haideți să începem, vă rog.  

 

Asistent comisie 

Ordinea de zi este punctul 24 de pe ordinea de zi a Consiliului 

General, proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de 

fezabilitate și a indicatorilor tehnico economici pentru obiectivul de 

investiții, stații de reîncărcare pentru vehicule electrice în municipiul 

București. Raport de specialitate de la Direcția Generală Investiții, 

Direcția Planificare Investiții. 

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Dacă este cineva de la Direcția de Investiții, domnul Aflat sau 

directoarea ajunctă, să ne explice câteva cuvinte, vă rugăm frumos. 

 

Asistent comisie 

Domnul președinte, trebuie întâi votată ordinea de zi. Este prezent 

în sală domnul Dan Pâslaru, de la Direcția Investiții să vă dea informații, 

dar trebuie votată întâi ordinea de zi.  
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 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Vă rog să supuneți la vot ordinea de zi.  

 

Asistent comisie 

Puteți vota.  

Domnul consilier Marius Pavel, dacă puteți iniția votul. Mulțumesc. 

Sau să ne spuneți verbal. Văd că este în desfășurare votul.  

10 voturi pentru, 1 abținere, 0 voturi împotrivă.  

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc.  

Vă rog, primul punct de pe ordinea de zi.  

 

Asistent comisie 

Punctul 24, proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de 

fezabilitate și indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 

investiții stații de reîncărcare pentru vehicule electrice în municipiul 

București. 

 Raport de specialitate, Direcția Investiții, Direcția Planificare 

Investiții.  

 

Domnul Pâslaru Dan – Direcţia Planificare Investiţii 

Bună ziua. 

Sunt Dan Pâslaru de la Direcția Investiții. O să facă o scurtă 

prezentare.  
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Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

Bună ziua. Îmi cer scuze, dar totuși, aș vrea să știu de ce nu e 

prezent directorul? Nu prezintă suficientă importanță pentru dumnealui 

acest proiect pe care îl… 

 

Domnul Pâslaru Dan – Direcţia Planificare Investiţii 

Nu. Din informațiile mele, dânsul este într-o ședință, dar nu pot 

confirma 100%. 

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

A, e mai e mai importantă o altă ședință decât ședința de Comisie 

transporturi a Consiliul General al Muncipiului București, cel care, 

organism care conduce această capitală a noastră, dragă și scumpă. Vă 

anunţ acum că eu am să votez împotrivă din cauza acestui fapt.  

 

Domnul Pâslaru Dan – Direcţia Planificare Investiţii 

O.K. Pot face o scurtă prezentare a studiului de fezabilitate sau ce 

urmărim prin prin acesta. Noi dorim realizarea a 100 de puncte de 

reîncărcare și prin mutarea a 50 de stații de reîncărcare și au fost 

identificate 11 amplasamente în cadrul din municipiul București. De 

asemenea, cu impact asupra traficului, asupra transportului se urmărește 

dezvoltarea transportului ecologic. De asemenea, se are în vedere pentru 

fiecare punct de reîncărcare realizarea unor parcări. De asemenea, 

acestea se va, are în vedere semnalizarea corespunzătoare și vizibilă a 

punctelor de reîncărcare. De asemenea, parcările vor fi marcate cu 

culoarea verde. Durata de execuție a investiției este de 15 luni, din care 2 

luni proiectare și 13 luni de execuție. Valoarea investiției este de 

17.917.000,662 lei cu TVA. Ce pot să vă mai spun? Au fost obținute toate 

taxele și avizele solicitate prin certificatul de urbanism. Acum nu știu dacă 

mai doriți alte informații, în măsura în care pot să vi le pun la dispoziție, cu 

mare plăcere. 
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 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Am și eu o întrebare la dumneavoastră. Această investiție este din 

fonduri europene sau doar din bugetul capitalei? 

 

Domnul Pâslaru Dan – Direcţia Planificare Investiţii 

În momentul de față, sursa de finanțare este buget local și alte surse 

legal constituite. Așa scrie în hotărârea de Consiliu, dar dorința direcției 

este să atragă fonduri pe pentru acest proiect și fonduri pentru acest 

proiect nerambursabile.  

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Am înțeles, deci este lăsată. Nu este ceva clar, deci în principal este 

venit propriu.  

 

Domnul Pâslaru Dan – Direcţia Planificare Investiţii 

Momentan, da, momentan sursa de finanțare este bugetul local, dar 

v-am spus că este specificat și alte surse legal constituite, care pot fi, se 

pot semna contracte cu diferite instituții. Momentan nu avem decât buget 

local.  

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

Vedeți, domnule președinte, de asta e nevoie să vină directoriil. Știu 

că departe de mine, stimate domnule coleg de la Direcția Investiții, departe 

de mine de a vă minimaliza sau de a minimiza prezența dumneavoastră 

și luarea Dvs. de cuvânt. Chiar foarte departe, nu am nicio intenție. Dar 

faptul că directorii nu vin să onoreze pe sine până la urmă și funcția pe 

care o ocupă în raport cu Consiliul General, pe mine mă face să cred că, 

de fapt, dumnealor nu au încredere în aceste. Sau nu-i interesează. 

Pentru că altfel ar fi prezenți și ar fi în măsură cel puțin de principiu sau, 

mă rog, așa ar fi de preferat să ne dea toate lămuririle necesare.  
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 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Domnul Şuhan, știți bine că noi am reiterat la fiecare ședință de 

comisie că doresc, în caz că domnul director este plecat în concediu atunci 

suntem mulțumiți și cu directorul adjunct, fără a minimiza poziția domnului. 

Nu este prezent, ştim ce avem de făcut la vot. Chiar dacă pentru că. Chiar 

dacă este un proiect bun și nu este explicat și nu se i dă importanță, mi se 

pare o lipsă de respect evident, față de noi, dar noi acționăm în consecință 

cu instrumentul pe care îl avem pentru vot. Data viitoare, dacă dânșii o să 

fie pregătiți și domnul Aflat, o să-și facă timp, cu mare drag.  

Mulțumesc. 

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

Da. Eu voiam să spun că întrebarea dumneavoastră mie mi s-a părut 

foarte pertinentă. Era firesc să avem un răspuns la această întrebare. Ştim 

cu toții, există fonduri pentru aşa ceva și voiam să vedem dacă există și 

gândire vizavi de fondurile respective. Sau mă rog. În sfârșit, asta e 

situaţia. Ăsta este respectul pentru Consiliul General. E în regulă, 

mulțumesc și scuze de intervenţie. 

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Colegii noștri din comisie, colegii noștri, consilieri generali, dacă mai 

au întrebări, dacă nu, vă rugăm să supuneți la vot.  

 

Asistent comisie 

Puteți vota.  

5 voturi pentru, 6 abțineri, 0 voturi împotrivă. Aviz nefavorabil.  

Acesta a fost punctul, domnul președinte.  

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc colegilor.  

Ne vedem la ședința de Consiliu General. 

O zi bună, vă doresc. 
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Mulțumesc. 

 

Ședința comisiei s-a încheiat la ora 13,10. 
 

Notă: Consemnarea voturilor s-a realizat în conformitate cu 
rezultatele generate de platforma online de videoconferință WebEx pe 
care s-a desfășurat ședința. 
 
 
       PREȘEDINTE                                                           SECRETAR 
    MELCIU FLORIN                 RĂU GABRIEL 
 


